



高雲地利中文學校
Coventry Chinese School

高云地利中文学校通讯

Coventry Chinese School Newsletter

第六十期,二零一八年六月
Issue No. 60 – June 2018

暑假日期:
7月15日至9月2日
(8星期)
结业典礼:
7月8日



新学年开学日
9月9日

结业授奖典礼

本学年结业授奖典礼将于7月8日(星期天)在学校礼堂举行,请各位学生及家长出席。典礼于下午1时正开始,请大家提前15分钟入场。结业典礼上学校将派发各班学生全学年的成绩报告,公布每班荣获优异奖和进步奖的学生名单并向这些学生授予奖杯和礼券。典礼上还会向所有GCSE毕业生颁发证书,纪念奖杯和礼券。结业授奖典礼上也会公布下学年学生的升班名单。

校园资讯

请各家长注意,本学期期末考试将于6月24日举行。GCSE因已参加了主考局的统一考试,不需要参加学校期末考。家长可浏览学校网站 www.coventry-chinese.co.uk 参阅去年的考试卷或下载给子女作练习。成绩报告将于结业典礼当天颁发。

期末考试后的星期日(7月1日)为升班体验日。学生到校后由现任老师带至课室,然后由明年的任课老师接班与各位学生见面。当天也是本校为新学期招生所设的新生开放日,凡9月1日年满4周岁的学童都可以参加第一班的新生开放体验日。明年考虑加入两年制A level课程的新生也可以参加A level的开放体验日。需要报名的学生可以在当天向秘书或校长咨询办理报名手续。

1MA班的杨老师和2MB班的陈老师因个人原因,将于本学年结束时离任。我们对她们在职期间的辛勤付出表示衷心感谢,并预祝她们一切顺利。

GCSE班的唐老师从新学年开始担任副校长一职。请大家对她的工作大力支持。

全英中文学校协会朗诵比赛

本校最近参加了全英中文学校协会组织的诗朗诵比赛。比赛按年龄共分为三个年级组。经过筛选和选拔,本校共挑选了以下同学参赛。预祝以下参赛的同学取得好成绩!

8岁及以下:钟楚晞,刘静瑶,陈凯妮
9-13岁:黄迎琳,吕佳锦,何浩恩
14岁及以上:何浩然

2018年9月学费调整通知

本校最近接到通知,租用校舍的费用从今年9月份开始上涨幅度超过50%。由于租金已多年未调整,虽然这次涨幅很大,但是其他学校相比,租金收费还是比较合理的。本校决定在动用部分储备资金补贴租金支出的同时,调整学费至每年200镑(兄弟姐妹优惠至180镑,GCSE和A level 230镑)。

旅游简报

学校于5月27日(星期天)为学生,家长及老师安排了Longleat野生动物园的一日游。将近40名师生和家长参加了旅游。当天天气晴朗,大家共同度过了有意义的一天。

无烟校园

本校为无烟校园,学校范围内(室内及室外)均禁止吸烟。谢谢合作。



‘我们的祖国十米长卷’学生作品展示

本学期5MA的老师组织同学们完成了一个关于中国知识的十米长卷的项目。该项目包括七个主题:我的家人;祖国的地图;我喜欢的中国美食;我想去中国旅游;我喜欢的中国传统节日;我喜欢的中国名人;给爸爸妈妈的一封信(感谢爸爸妈妈的帮助和同学们对这个项目的感受)。每位同学都非常认真和积极地参与了该项目,并且每个星期都带回来高质量的作品。这个作品将于本周在学校餐厅展出。





Summer Holiday
15 July to 2 September
(8 weeks)

Prize Giving Ceremony
8 July 2018



New Term
Starting

9 Sept 2018

Awards Ceremony

This year's Prize Giving Ceremony will take place on Sunday 8 July 2018 at the School Theatre. We welcome all pupils and their family to join us to celebrate the end of another successful year. The ceremony will commence at the usual time of 1:00pm, but please arrive 15 minutes earlier. The usual awards for outstanding achievement and best improvement and the second semester school reports will be presented at the ceremony, together with presentation (with trophy and prize vouchers) to the GCSE graduates. The list of prize nominees will be announced on the day of the event. The class allocation plan for the next academic year will also be available for parents to take a look on the day.

School Outing

The year's school trip took place on Sunday 27 May. Nearly 40 pupils, parents and teachers visited Longleat Safari Park. They were lucky with the weather and everyone had a great time! See reverse for a group photo taken just before they left the park.

School Notices

Please note that the **Second semester tests** will take place on Sunday, **24 June 2018**. As the GCSE pupils have already taken the external examinations, they will be exempted from the internal tests. Parents may also visit the school's website www.coventry-chinese.co.uk to view and download past years' test papers for revision purposes.

On 1 July after the second semester tests, we have arranged a special '**Step-up Day**' for all existing pupils. Pupils will follow the usual assembly procedure when they arrive at school. Once they are taken to their usual classroom by their existing teacher, they will be greeted by their new teacher for next academic year so that they have the opportunity to meet.

The same day will also be an '**Open Day**' for new pupils and sibling of existing pupils who will turn 4 years old on 1 September. There will be taster sessions in both Year 1 classes, as well as A/AS taster lessons for anyone who is considering taking A level next year. Information about enrolment for new pupils will be available via school management team (Echo, Emy or Jessica).

This year, we will be saying **goodbye** to Class 1MA teacher Ella Yang and Class 2MB teacher Claire Chen. Due to personal reasons they are no longer able to volunteer at our school. They have worked very hard to teach Chinese language and culture to our pupils and we would like to take this opportunity to express our gratitude for their dedication and wish them all the best.

GCSE Mandarin teacher Lisa Tang has been appointed **Deputy Headteacher** from September 2018. Please join me in welcoming her and support her in the new role!

UKFCS Poem Recital Competition

We recently participated in the UKFCS Poem Recital competition. The competition is divided into three age groups and we shortlisted the following entries to the UKFCS- best of luck!

Aged 8 and below: **Joey Chung, Kanivily Srikanesh, Yo Yo Liu**

Aged 9 to 13: **Mandy Huang, Leo Lu, Emma Ho**

Aged 14 and above: **Owen Ho**

No Smoking Please

Please note that smoking is not permitted anywhere within the school premises, whether indoor or outdoor. Please refrain from smoking while within the school premises.

New Tuition Fees for 2018/19 Academic Year

Rental charge for the classrooms we hire will increase by over 50% from this September. Whilst we can subsidise the increment using the reserve fund but it is necessary for us to review the tuition fees. Annual tuition fees from September 2018 are set at £200 (siblings at £180) and £230 for GCSE and A level classes).

'China in 10 meters' Project

Pupils in 5MA participated in the 'China in 10 Meters' project where they did a collage of pictures and writings surrounding 7 themes about China: my family; map of China; my favourite Chinese food; my favourite famous person; travel to China; my favourite traditional festival, and a letter to parents (to thank them for their support and how each pupil felt about this project). Everyone participated in the project actively and their work is of very high standard indeed! Please see picture of a sample work on the reverse of this Newsletter and do take a look at this long scroll of work which will be on display in the dining hall this Sunday.